
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Ben Weyts,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Theo Francken,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Beste Kortenbergenaar

We staan voor belangrijke uit-
dagingen in Vlaams-Brabant en 
Kortenberg. In aanloop naar de 
verkiezingen ligt de focus voor 
N-VA Kortenberg op essentiële 
vraagstukken zoals een slimme 
energietransitie, een doordacht 
en verantwoord begrotingsbeleid, 
lokale netheid, veiligheid en de 
toekomst van de luchthaven van 
Zaventem. Die thema’s weerspiege-
len de diepe verbondenheid van de 
N-VA met de levenskwaliteit en de 
economische vitaliteit van Korten-
berg en Vlaams-Brabant.

Met trots stellen wij Hans Vanhoof 
en Bart Nevens voor, onze gedreven 
kandidaten uit Kortenberg. Verder 
steunen we de goedkeuring van de 
nieuwe omgevingsvergunning voor 
de luchthaven van Zaventem. Dat is 
een mijlpaal in het verzekeren van 
een evenwichtige toekomst voor 
de luchthaven, waarbij economisch 
belang hand in hand gaat met de 
leefbaarheid van onze omgeving. 

Onze inspanningen om Kortenberg 
netter en veiliger te maken gaan 
onverminderd door. Daarnaast 
willen we de veiligheid in onze 
gemeente verbeteren. Tenslotte 
blijft de informatie omtrent lokale 
werken en projecten een prioriteit. 
Wij staan voor transparantie en 
open communicatie, zodat u geïn-
formeerd en betrokken blijft bij de 
ontwikkelingen in onze gemeente.

We zetten ons samen in voor de 
belangen van onze regio! 

Christiaan 
Janssens
Voorzitter 
N-VA Kortenberg

Bart Nevens (58) 
Eerste gedeputeerde, oud-volksvertegenwoordiger en lijstduwer opvolgers Kamer

“Met volle overtuiging ga ik in op de vraag van de partij om 
de lijst met één voor één sterke kandidaten te duwen. Het is 
belangrijk dat we vanuit Vlaams-Brabant ook in de Kamer 
de N-VA-stem vertegenwoordigen. Zo kunnen we wegen op 
de thema’s waar het huidige beleid in faalt. Dan gaat het over 
de grote vraagstukken zoals asiel en migratie, over de koop-
kracht, het falende energiebeleid of de staatsschuld waar 
we de bodem van de put stilaan niet meer zien. Stuk 
voor stuk thema’s die onze Vlaamse welvaart bedreigen. 
Daar biedt de N-VA een antwoord en daarom duw ik 
met volle kracht de Vlaams-Brabantse opvolgerslijst.”

    Geboren in Leuven, woont in Everberg
    Papa van Kato, Nele en Robbe
    Gemeenteraadslid en voormalig schepen (van 

2006 tot en met 2018)
    Lid Vlaams Parlement van 2014 tot 2018
    Eerste gedeputeerde provincie Vlaams-Brabant
    Lid partijraad N-VA

Hans Vanhoof (51)
Fractievoorzitter en eerste opvolger op de Vlaamse lijst

“Ik zet met veel enthousiasme mijn schouders onder onze 
campagne om de Vlaamse welvaart ook in onze regio te kunnen 
vrijwaren. Ik hoop vanuit mijn professionele achtergrond mijn 
steentje bij te dragen in dossiers rond energie en begroting. We 
moeten de energietransitie op een verstandige manier aan-
pakken en als een goede huisvader omspringen met het 
belastinggeld. Zeker zo belangrijk vind ik de dossiers 
rond de luchthaven van Zaventem. Ook de strijd tegen 
de toenemende druk vanuit Brussel op de ruime 
Vlaamse Rand zal ik ter harte nemen.” 

    Geboren in Mol, woont in Meerbeek
    Getrouwd met Sigrid en papa van Mathijs, 

Jasmijn, Jonathan en Anneleen
    Burgerlijk ingenieur - Beleidsexpert KBC
    Fractievoorzitter
    Arrondissementeel voorzitter N-VA Leuven

Hans Vanhoof
Eerste opvolger 
Vlaams Parlement

Bart Nevens
Lijstduwer opvolgers 

Kamer

Onze N-VA-kandidaten

Kortenberg
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N-VA Kortenbergwww.n-va.be/kortenbergkortenberg@n-va.be
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Bezoek ons campagnehuis op 
de Leuvensesteenweg 99. 
Kijk op de Facebookpagina van 
N-VA Kortenberg voor de agenda. 

U bent van harte welkom!



Nieuwe vergunning luchthaven 
verzekert leefbaarheid én groei
Minister van Omgeving Zuhal Demir keurde de nieuwe omgevingsvergunning goed 
voor de uitbating van de luchthaven van Zaventem door Brussels Airport Company. 
Daarmee verzekert ze een duurzame toekomst voor de luchthaven, waarbij een moei-
lijk maar noodzakelijk evenwicht gevonden wordt tussen het economische belang en 
de lee� aarheid voor de nabije omgeving. N-VA Vlaams-Brabant juicht de beslissing 
toe en ziet daarin een bevestiging dat enkel Vlaanderen een echte toekomst voor de 
luchthaven kan garanderen.

Belangrijke economische speler
De luchthaven van Zaventem zorgt voor 
een directe en indirecte tewerkstelling van 
meer dan 64.000 mensen uit onze regio. 
Het is na de haven van Antwerpen de 
grootste economische pool in Vlaanderen. 
De luchthaven draagt volgens een recente 
studie van de universiteit van Antwerpen 
bij voor 2 procent van het BBP, met een 
economische meerwaarde van meer dan 5 
miljard euro.

Groeipotentieel én leefbaarheid
De door minister Demir goedgekeurde 
omgevingsvergunning zorgt ervoor dat 
de economische activiteit gevrijwaard kan 
worden en dat er zelfs groeipotentieel is. 
Maar ze bevat ook voorwaarden om de 
toekomstige overlast zowel op de grond 
als in de lucht te beperken, zodat leef-
baarheid en duurzame groei hand in hand 
kunnen gaan. Zo komt er een ambitieuze 
vermindering van het aantal ernstig slaap-
verstoorden en worden de meest lawaaiige 
vliegtuigen tussen 23 en 7 uur geweerd. 
Tegelijk blijft economische groei moge-
lijk. Minister Demir geeft de luchthaven 

uitzicht op verdere groei, op een slimme 
en moderne manier.

Beter ontsluiting nodig
Een duurzame toekomst en ontwikke-
ling van Zaventem vereist een betere 
ontsluiting van de luchthaven. N-VA 
Vlaams-Brabant ondersteunt de verdere 
uitbouw van haar connectiviteit met 
onder andere de bouw van de luchthaven-
tram en de ombouw van de ring rond 
Brussel tot een beter functionerende ver-
keersader, met vlotter en veiliger verkeer. 
Daarnaast pleit de N-VA voor het aan-
sluiten van het hogesnelheidstreinstation, 
waarover de luchthaven beschikt, op het 
hogesnelheidsnetwerk. Dat heeft niet 
alleen een directe impact op mobiliteit, 
maar zorgt ook voor ecologische winst 
vermits daardoor de korteafstandsvluch-
ten afgebouwd kunnen worden.

Vlaams-Brabantse welvaart
Fractievoorzitter Hans Vanhoof is blij met 
de nieuwe omgevingsvergunning: “De 
N-VA komt al vele jaren op voor het 
belang van de luchtvaartgemeenschap. 

Het lot van duizenden gezinnen uit onze 
regio is rechtstreeks of onrechtstreeks 
verbonden met dat van de luchthaven. 
Met die beslissing kan de luchthaven 
duurzaam blijven groeien, zonder dat de 
leefbaarheid van de regio gehypothekeerd 
wordt. Zo verzekeren we een belangrijke 
pijler van de Vlaams-Brabantse welvaart 
voor de toekomstige generaties.”

Federale vliegwet volgende stap
“Vlaanderen onderstreept met de vergun-
ning nogmaals het belang van de lucht-
haven en biedt een toekomstperspectief. 
Dat in tegenstelling tot de stilstand of 
zelfs blokkering die Vivaldi organiseert. 
Want alle obstakels voor een duurzame 
uitbating werden nog niet uit de weg 
geruimd. Zo blijft de N-VA aandringen op 
een rechtszeker kader dat de lasten billijk 
spreidt over de Vlaamse Rand en Brussel, 
tegen de activistische agenda’s van Frans-
taligen en andere Brusselse ecologisten 
in. Onder andere een federale vliegwet 
is daarvoor een noodzakelijke volgende 
stap.”

Ons dorp, proper dorp. Vul onze bevraging in! Scan hier

Brabantse Wouden
De Vlaamse Regering erkende in oktober vorig jaar Brabantse Wouden als 
een van de vier nieuwe Nationale Parken. Het park wordt gevormd door 
het Hallerbos, het Zoniënwoud, de Dijlevallei en het Meerdaalwoud, in de 
regio tussen Brussel, Leuven, Waver en Halle. Ook Kortenberg is partner 
van dat schitterende project.

In aanwezigheid van Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir werd het 
Nationaal Park in maart officieel ingehuldigd in het Koninklijk Museum 
voor Midden-Afrika in Tervuren. Bart Nevens, gedeputeerde van de provin-
cie Vlaams-Brabant en een van de drijvende krachten achter het project is 
enthousiast: “Die erkenning is belangrijk om te kunnen investeren in bio-
diversiteit, maar vooral omdat we er wereldwijd willen mee uitpakken, zodat 
we toeristen aantrekken voor de natuur, de hotels, restaurants en winkels in 
Vlaams-Brabant. Zo komt de erkenning ook de economie ten goede.”

N-VA Kortenbergwww.n-va.be/kortenbergkortenberg@n-va.be



Kortenberg kan netter
Fijn samenleven in ons dorp start bij een nette en propere buurt. Ziet u te vaak 
vuiligheid rondslingeren? Tre�  u regelmatig vernielingen aan? Ziet u verkeersborden 
besmeurd met gra�  ti? Bestuurslid Evi Focquaert: “Voor N-VA Kortenberg kan 
dat soort vuiligheid niet. Wanneer we dat geen halt toeroepen, trekt het kleine 
criminaliteit aan of andere zaken die het daglicht niet mogen zien. Daarom vinden 
wij een propere buurt belangrijk. Zodat u zich thuis en veilig voelt in Kortenberg”.

Jong N-VA-voorzitster Sarah Remacle vult aan: “Daarom staken we de afgelopen weken 
onze handen uit de mouwen onder het motto “ons dorp, proper dorp”. Want de netheid 
in onze dorpen en in Kortenberg-Centrum moet beter. Daaraan koppelden we een 
bevraging waarop we tientallen antwoorden kregen en ideeën hoe we samen werk 
kunnen maken van een nette en veilige gemeente. Daarmee gaan we aan de slag.”

Ook u kan de bevraging invullen via de QR-code of via kortenberg.n-va.be/ons-dorp-proper-dorp.

Sarah Remacle
Bestuurslid

Kortenberg kan duidelijker
De werken in onze gemeente hebben uiteraard een impact op de lokale verkeerssituatie en bereikbaarheid: we kunnen geen 
omelet bakken zonder eieren te breken. Het is natuurlijk in ieders belang om de duur en hinder van dergelijke werken zoveel 
mogelijk te beperken voor de buurtbewoners én voor de lokale handelaars. 

Dat geldt ook voor de werken in en rond de dorpskern van Kwerps. Jammer genoeg blijkt 
dat de signalisatie en communicatie van de werken beter kan. Dat noopte een aantal han-
delaars tot het zelf aanbrengen van borden om aan potentiële klanten duidelijk te maken 
dat hun zaak nog steeds bereikbaar was/is. Dat werd door de N-VA-fractie aangekaart in 
de gemeenteraad van maart. Enige tijd later kwam er een aangepaste bewegwijzering.

N-VA-bestuurslid en ondernemer Kristof Van Roey onderstreept het belang ervan: 
“Sommige werken moeten nu eenmaal gebeuren. Voor ondernemers en handelaars is het 
dan belangrijk dat er tijdig en zo correct mogelijk gecommuniceerd wordt. De recente 
campagne met aangepaste signalisatie is een stap in de goede richting, maar we vragen het 
gemeentebestuur nogmaals om pro-actiever te informeren”.

Kortenberg kan veiliger
De voorbije maanden werd Kortenberg opgeschrikt door een reeks inbraken, onder andere in verschillende woningen in het 
Zonnewoud. Dat leidde tot heel wat leed en ongerustheid bij onze inwoners. Zeker in buurten en wijken die omwille van hun 
ligging en bereikbaarheid gevoeliger zijn voor inbraakpogingen. Verschillende bewoners gingen op zoek naar maatregelen en 
acties om de veiligheid in hun buurt te verhogen. Velen namen zelf al maatregelen.

Bestuurslid Tom Jespers, inwoner van 
het Zonnewoud: “Het verzekeren van een 
veilige buurt is volgens N-VA Kortenberg 
een van de kerntaken van een gemeente-
bestuur. Een gepast actieplan lijkt op zijn 
plaats. Een dergelijk plan moet aandacht 
hebben voor extra preventie en bewust-
making en voor controle- en afschrik-
methodes. Jammer genoeg botst dat op 
een koude ‘neen’ van het bestuur.” 
Inderdaad, op de vraag in de gemeente-
raad van februari naar extra inspanningen 
kwam het simpele toch droeve antwoord: 
“we doen eigenlijk al genoeg”. 

Daarnaast kampt Kortenberg met een 
drugsproblematiek, ook al blijkt dat niet 
onmiddellijk uit de statistieken. De reden 

daarvoor is simpel: het is in het zonaal 
veiligheidsplan van politiezone HerKo 
geen prioriteit. Uit cijfers die we opvroe-
gen in de politieraad van HerKo kunnen 
we besluiten dat er te weinig focus en 
middelen gaan naar een structurele aan-
pak van dealen, drugsbezit ... ook al erkent 
men de onderliggen-
de problematiek.

Evi Focquaert
Bestuurslid

Tom Jespers
Bestuurslid

Kristof  Van Roey
Bestuurslid

N-VA Kortenbergwww.n-va.be/kortenbergkortenberg@n-va.be
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